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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„EU elnökség, késésben a Kormány?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Göncz Kinga külügyminiszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A 2007. december 23-i Korm.határozat szerint 2008. július 31-ig kellett volna elkészíteni
azt az előterjesztést, amely az EU-elnökségi felkészülést és az elnökség lebonyolítását i s
átfogóan megtervezi. Tudomásunk van arról, hogy augusztusban volt egy ilyen kormány -
előterjesztés tervezet.

Kérdezem tehát Öntő l :

1. Miért nem készült el az előterjesztés?
2. Miért nem fogadta el a Kormány?
3. Es főleg mi az oka annak, hogy a mai napig sincs a kormánynak egyértelm ű

elképzelése arról, hogy az el őttünk álló 2 évben mennyit szándékozik költeni az
elnökségi felkészülésre, mint ahogy arról sem, hogy 2011-ben az elnöksé g
lebonyolítását várhatóan mekkora összegből tudjuk majd megoldani?

4. Hány forintot szán a Kormány 2009-ben az elnökségi felkészülésre ?
5. Miért nem támogatta a Kormány a Fidesz képviselőinek módosítását?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

Höresik Richard
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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